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Spørgsmål nr. 939 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil ministeren redegøre for, hvorvidt ministeren vurderer, om 

der er sket en stigning eller et fald i antallet af Uber chauffører 

efter dommen i Københavns Byret blev afsagt?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigspolitiet, som har oplyst følgende: 

 

”Rigspolitiet har til brug for besvarelsen indhentet en udtalelse 

fra Københavns Politi, der har oplyst, at der fortsat finder ulov-

lig taxikørsel sted i København, men at det er vanskeligt at sige 

noget mere konkret om omfanget. Det kan dog oplyses, at poli-

tikredsen i perioden 1. januar – 24. oktober 2016 har sigtet 96 

personer for overtrædelse af taxiloven i forbindelse med Uber-

kørsel. Det bemærkes, at tallet stammer fra udtræk pr. 24. ok-

tober 2016 fra POLSAS. Der er ikke tale om låste tal, hvorfor 

det registrerede antal sigtelser for overtrædelser for en given 

periode kan ændre sig i forbindelse med efterfølgende indbe-

retninger.” 

 

 

 

 

 


